

TITLE VF : MACAREUX-MOINE, LE PROTEGE DES SEPT-ILES
TITLE VI : MACAREUX-MOINE, PROTECTED IN THE SEVEN ISLANDS

Production : Marja Productions
Director : Elodie TROUVE
Original version : French
Duration : 52'
Delivery : 2025
Version available : VF and VI
Rights available : World
First broadcasters : Local TV Channels in Brittany (rights non-exclusive)



Synopsis VF

Il était une fois l'histoire du macareux moine, l'une des plus étranges et attachantes créatures de l'Atlantique nord. Un monde d'air et d'eau où le petit oiseau marin affronte tous les dangers pour donner la vie et pour la conserver. Dans ce combat sans fin, un lien particulier s'est noué entre ce « petit frère de l'Arctique » (*Fratercula arctica*, son nom scientifique en latin) et les bretons. Un centre de soins recueille les oiseaux blessés avec l'objectif d'un retour en milieu naturel. Il est situé à la station LPO de l'île de Grande dans la réserve naturelle SEPT-ILES.

Synopsis VI

Once upon a time, there was the story of the Atlantic puffin, one of the strangest and most endearing creatures in the North Atlantic. A world of air and water where the little seabird faces every danger to give life and to preserve it. In this never-ending battle, a special bond has been forged between this 'little brother of the Arctic' (*Fratercula arctica*, its scientific name in Latin) and the people of Brittany. A care centre receives injured birds with the aim of returning them to the wild. The center is located in Brittany, at the station of L'île de Grande, in the natural reserve of SEPT-ILES.